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פרוטוקול

ישיבת ועדת תקשורת וקש"צ מס' 21/3 , ישיבת זום 

יום רביעי, ו' תמוז תשפ"א, 16/06/2021

 :
אמילי לוי-שוחט  -סגנית יו"ר דירקטוריון 

רונית בויטנר; דויד יערי; חיים כהן 

חסרים: 
דניאל אבידור; ברברה גולדשטיין; אלירן שמואל-חי 

: משתתפים

איריס  אברהם; דנה בן דוד; אלי כהן; אילה כהן; עו"ד איה כהן-לומר; ליאורה כהן- נצר; צחי משה;  
אריאל סטוצינסקי; גלי סיטון; לאה פדידה; עדי פועה; משה פרייזלר; אורן רובינסון 

סדר יום: 

אישור פרוטוקול מס 21/2  מיום 13/05/2021 1.

אישור תב"ר נוסף למערך ההסברה  2.

שונות  3.

חברים

תמצית דיון והחלטות: 

אישור פרוטוקול מס 21/2 מיום 13/05/2021 1.

עיקרי הדיון: 

פרוטוקול הישיבה מיום 13.5.21  אושר בישיבת הוועדה שהתכנסה ביום 17.11.21

אישור תב"ר נוסף למערך ההסברה  2.

עיקרי הדיון: 

יו"ר הוועדה פתח את הישיבה ושלח בשמו ובשם חברי הוועדה איחולי בריאות ליו"ר הדירקטוריון  
 הדירקטוריון שעזבו לטובת תפקידים בממשלה החדשה. ואיחל הצלחה לחברי 

היו"ר ציין שהישיבה כונסה לעניין תוספת התב"ר.  צחי משה ביקש מלאה פדידה להציג את פירוט 
התב"ר, משום שלמעט סעיף אחד כלל הפעילויות הן של קשרי ציבור. סעיף נוסף של הדוברות נוגע 

 לטובת החשיפה לפעילות קק"ל.   לקמפיינים, פעילויות שיווק ופרסום דיגיטלי
לאה ציינה כי מתבצעת עבודה לפי התב"ר שאושר לפני מס' חודשים, כעת מדובר על תב"ר נוסף. לאה  

 .   120שותפויות לציון אירועי  -פירטה בדבר הסעיף הראשון 
רונית בויטנר שאלה מאחר ואושר תב"ר לאירועי 120 מבקשת לדעת למה נדרש תוספות. לאה השיבה כי  

בתב"ר הקודם אושרו מיליון שקלים לתערוכה ברשות שדות התעופה, ועדת המכרזים אישרה יציאה  
למכרז ובקרוב יבחרו האוצר ומפיק התערוכה, ההתקדמות היא בהתאם לתקציב ולתוכנית העבודה.  

סעיף נוסף היה אירוע לציבור הרחב ביערות קק"ל ואירוע הצדעה לעובדי קק"ל שצפוי להתקיים בחודש
 ספטמבר במשולב עם הרמת כוסית לחגים, בשלבי ביצוע סופיים על פי התוכנית.  

לשאלתה של אמילי לוי שוחט, הבהירה לאה כי התב"ר הקודם אושר 5.580 מיליון ₪ וכעת זהו תב"ר  
מיליון ₪.   8נוסף, ע"ס 

לאה ציינה כי התב"ר הנוכחי כולל 3 מלש"ח לטובת המכבייה. קק"ל תומכת באופן מסורת י במכבייה  
שתתקיים בשנת 2022 אך שריון התקציב נעשה כעת. בעבר ניתנה נראות גדולה מאוד לקק"ל במסגרת  

שנים לקק"ל היה מרגש וקק"ל קיבלה נראות ובולטות בצורה המיטבית.   115המכבייה. בשנת  
צחי משה הוסיף כי מתוך רצון להיות שותפים במכבייה כאירוע ציוני גדול וחשוב ויש לתת שם ביטוי  

לקק"ל כפי שנעשה בפעמים קודמות והיה מוצלח מאוד. הכוונה היא לצבוע כבר כעת את התקציב כדי  
של קק"ל.   120-שיהיה שיריון לטובת העניין ולמעשה ימשיך בצורה מסוימת את חגיגות ה 

אלה  דוד יערי הסכים כי המכבייה היא אירוע מרשים ושאל כיצד זה עוזר לקק"ל. חיים כהן הצטרף לש
 וביקש פרטים.  



     

 

  

 

06/05/2022 
 

 תאריך:
 

   

       
 

11:00 
 

 שעה: 
 

   

       

        

   

 מזכירות החברה 
  

 

  

 2 עמוד
 

 

לאה ציינה שקק"ל עוסקת בהכשרת לבבות של יהודים בגולה ובארץ. במסגרת המכבייה מגיעים יהודים  
מכל העולם ומקבלים הדרכות וסיורים באתרי קק"ל, מפגשים עם מדריכי קק"ל, הכשרת ללבבות  

רץ הוא חשוב ויש  מבחינת מפעליה של קק"ל וארץ ישראל. הקשר עם היהודים בגולה ועם היהודים בא
 חשיבות להשתתפות קק"ל באירועים ציוניים.  

חיים כהן ציין כי 3 מלש"ח זה הרבה כסף ויש להבין את המשמעות גם אם המטרות מקובלות. מבקש  
להיות יותר ספציפי.  

צחי משה ציין כי האירוע אמור להיות בשנת 2022  וטרם החלה העבודה המפורטת, הכוונה היא לצבוע  
טובת העניין ולאחר מכן לאה תעבוד על תוכנית עבודה מפורטת.  את הכסף ל  

דוד יערי ציין כי הוא מכיר את המכבייה, שמח שקק"ל משתפת פעולה, אך מנסה להבין כיצד זה מקדם  
 את מטרות קק"ל.  

לאה פדידה ציינה כי בשלב הזה אינה יכולה לענות. עליה לשבת  עם הצוות של המכבייה. לאור העבר  
בחגיגות 115, כל משתתף במכבייה קיבל תיק קק"ל ועבר הדרכה, פעילות תורמת ועוד. ברגע שתתכנס

 
  

וועדת ההיגוי של המכבייה תוכל להציג תוכנית מפורטת על הנראות והבולטות של קק"ל.  
 חיים כהן שאל מדוע מדובר ב-3  מלש"ח ולא בכל סכום אחר.  

ליאורה כהן נצר השיבה כי בהסכם הקודם צוין כי זה הסכום הבסיסי להסכם הבא. ליאורה פירטה את  
מלש"ח.    2.5הפעילות המשותפת לפי ההסכם וציינה כי תקציב קק"ל בפעם הקודמת היה  

 דוד יערי שאל האם יש התחייבות של קק"ל למכבייה כרגע.  
לשאלותיה של עו"ד איה לומר כהן בדבר אישור ההסכם הקודם, ענתה לאה כי יש לאשר מסגרת  

שמסתמכת על המסגרת התקציבית של המכבייה הקודמת. ולאחר מכן תהיה תוכנית   תקציבית
 מיליון כפי שנעשה במכבייה הקודמת.    3מפורטת שתבנה עם צוות ההיגוי בסכום של עד 

חיים כהן ציין כי לטעמו הסדר היה צריך להיות הפוך, שהסכום יינתן בתנאי שזו תהיה מסקנת הוועדה  
 ה.  המשותפת שלאה משתתפת ב

צחי משה ציין כי הכוונה היא שיש סכום שהוגדר ויש לצקת לתוכו תוכן מתאים. לא יעשה הסכם שלא  
 .  120כולל חשיפה, נראות ותכנים מתאימים לטובת כלל אירועי ה

ליאורה כהן נצר הוסיפה כי הנושא לא יכול לבוא לאישור הוועדה ללא מקור תקציבי ולכן נדרש קודם  
  כל לאשר את התקציב. 

דויד יערי הוסיף כי הסדר הוא הפוך. הוועדה צריכה לציין שהיא רואה  חשיבות לאור חוות הדעת של  
הצוות המקצועי שקק"ל תיתן חסות למכבייה ולא רק על פי העבר. על הצוות המקצועי להציג את  

קיים  המטרות מדוע המכבייה היא מקור טוב לקק"ל ולא לארגון או פעולה אחרת ולאחר מכן לתמחר ול
 מו"מ בשל הסיבות שמקדמות את קק"ל.  

לאה פדידה הציעה שהוועדה תאשר את המסגרת בכפוף להצגת התוכנית שתראה שקק"ל אכן מקבלת  
 את הבולטות, נראות וכו'.  

חיים כהן ציין כי בהנחה שהתוכנית לא תהיה משביעת רצון מה יהיה על התקציב שאושר.  יש כאן  
 לא לקבל תוכנית סדורה קודם לכן.   פעולה הפוכה אינו מבין מדוע

דויד יערי הוסיף כי יש לבנות תוכנית משותפת על בסיס הצרכים כדי שינתן ביטוי לצרכים והצדקה  
למקור התקציבי.  חשוב להסתכל על מה רוצים, מה הדברים שעוזרים לקק"ל, איך זה מקדם את  

 קק"ל, מה היעדים ואז לנהל מו"מ ולהגיע להסכמה על הסכום.  
 ליאורה כהן נצר הציעה לאשר תקציב עד 3 מלש"ח.   

צחי משה הוסיף גם בכפוף לתוכנית שתוגש אח"כ וכך ישנו המרווח של המו"מ ואישור הוועדה בכפוף  
 לתוכנית. רק בנוגע לסעיף המכבייה.  

 חיים כהן הסכים וציין כי תאושר מסגרת תקציב והאישור הסופי יבוא לאחר שתהיה תוכנית.  
עו"ד איה לומר כהן הבהירה כי אין מתן חסות בקק"ל אם מדובר בשת"פ או התקשרות מסוג אחר, יש  

לכך תנאים ויש לדעת איך יאושר על פי הנהלים.   
רונית ביקשה לראות מה היה בפעם הקודמת, ממה הורכב הסכום והאם נוצל במלואו כדי להבין את  

 מלש"ח.   3הבסיס לתקציב הנוכחי, 
צחי משה ציין כי התקציב יאושר בכפוף לתוכנית עבודה ברורה שתוצג. ייבחן מה היה בפעם הקודמת  

כבסיס לדרישות לתקופה הנוכחית.   
 רונית ביקשה לקבל את התוכנית של המכבייה הקודמת כדי להבין את ההיקף ואת המשמעות.  

   חיים כהן ציין כי יש לקבל החלטה סופית לגבי הסכום לאחר שתוצג התוכנית וההיקף שלה.
חיים כהן ביקש מאלי כהן מזכיר החברה כי כאשר מדובר על גוף  שמייצג את קק"ל מדובר רק על  

הדירקטוריון. אין גוף אחר שמייצג את קק"ל למעט הדירקטוריון. בהסכם הקודם דובר על ההנהלה אך  
לא צוינה המילה דירקטוריון.   

עו"ד איה לומר כהן ציינה כי בדקה את הדברים ומאחר ומכבי מיוצגים באספה הכללית של קק"ל, לפי  
 התקנון כל התקשרות כזו צריכה לקבל את אישורה של ועדת הביקורת, הדירקטוריון והאספה הכללית.  
לאה פדידה ציינה כי ברגע שיהיה אישור תקציבי בהתאם לתוכנית שתוגש, הדברים יבדקו מול הלשכה  

 המשפטית והנהלים.  



06/05/2022  תאריך:

 שעה:  11:00

מזכירות החברה 

3 עמוד

חיים כהן ציין כי מסגרת התקציב שהובאה בפני הוועדה מאושרת בעיקרון אך בכפוף להצגת תוכנית  
מפורטת ולאחר מכן יינתן אישור.   

 צחי משה ציין כי הכסף "צבוע" על תנאי עד לאישורה של התוכנית.  
  
ליאורה ציינה כי בחטיבת הכספים ישוריינו 3 מיליון ₪ ולאחר שיאושר הסכום המדויק על ידי הוועדה,  

הסכום ישוחרר.    

חיים כהן השיב וציין כי הסכום הוא עד 3 מלש"ח ומותנה בתוכנית שתוצג בפני הוועדה לאישור סופי. 

אמילי לוי שוחט ציינה כי בתב"ר שהוצג יש סעיפים כללים עם סכום. בתב"ר הקודם הייתה רשימה עם  
 מצגת והסברים  יותר מפורטים כך שהיה ברור למה הכסף.  

לאה ציינה כי עבור השותפות לציון אירועי 120 לקק"ל היא אינה יכולה לפרט משום שמפורסם קול  
קורא לארגונים ולרשויות. הסעיף של קמפיינים ושיווק לא היה בתב"ר הקודם בשל הקיצוצים. סעיף  
נוסף הוא אירועים סביב מועדים )סוכות וחנוכה(. בסעיף מיזמים מיוחדים ציינה כי מדובר בפעילויות  
שעולות מהשטח הקשורות למיתוג קק"ל בשנת ה-120 כגוף ירוק שמוביל ניסיון לחולל מפנה בתרבות  

הניקיון ביערות ובשטחים הפתוחים. סעיף נוסף הוא להשתתפות קק"ל בכנסים וועידות בתנאי שקק"ל  
מקבלת נראות, נראות תוכנית ויש לה השפעה על התוכן.   

דויד יערי שאל כמה תקציב יופנה לנושא הניקיון ביערות. לאה השיבה כי הדבר תלוי בתוכנית  
המפורטת -  נראות, מספר המשתתפים, צרכים, הדרכה וכו', על פי התוכנית ניתן יהיה לדעת במדויק. 

נדרשת מסגרת תקציב כדי להתחיל לעבוד על פי קווי היסוד.   
 

יהיו    חיים כהן ציין את בקשתה של אמילי לוי שוחט לקבל דיווח על התב"ר הקודם כדי שחברי הוועדה
 מעודכנים מה בוצע ומה טרם.  

 ליאורה כהן נצר ציינה כי מתוך  5.580  מלש"ח, נוצלו כ-3.5 מלש"ח.  
חיים כהן ציין כי חשוב שחברי הוועדה ידעו יותר על הנושאים המדוברים  ולא להביא לאישורם  

 כחותמת גומי. להקפיד על סדר נכון של הדברים.  
לאה פדידה הציעה להעלות בישיבה חוץ מדיווחים גם דיון פתוח לרעיונות. חיים כהן הסכים והציע  

שבאחת הישיבות הקרובות יוקדש זמן לרעיונות וליוזמות.   
חיים כהן הוסיף כי קק"ל לא נתנה ביטוי לבחירה של נשיא המדינה, קק"ל כמוסד ציוני נבחר, היה  

 צריך לתת לכך ביטוי מכובד.  
צוין כי קק"ל פרסמה הודעות ברשתות החברתיות. חיים השיב כי יש להבטיח שהדברים יגיעו לכלל  

ברכה והתייחסות מרכזית ביום שבו הנשיא יכנס לתפקיד.   -הציבור הרחב  
אלי כהן ציין כי הדברים יובאו בפני היו"ר.  חיים השיב כי היה מקום גם לתת ביטוי הוקרה לנשיא  

 היוצא ולנשיא הנכנס. הצוות המקצועי יעשה חשיבה. 

החלטה מס' 21030301/4

באשר לסעיף המכבייה, יובהר כי אושרה עקרונית מסגרת התקציב, עד   3מלש"ח, מותנה בהצגת 
תוכנית מפורטת שתאושר בוועדה.  

ועדת תקשורת וקש"צ מאשרת את הצעת התב"ר שהונחה לפניה ואת העברתה להמשך דיונים עד 
לאישורה במליאת הדירקטוריון.  

הצבעה: 
אושר פה אחד 

כותב/ת הפרוטוקול: גלי סיטון 

הוועדה חיים כהן, יו"ר 




